



Lokalforum 4440  
Mørkøv Hallen  
Skamstrupvej 7,  
4440 Mørkøv  
[morkov.lf@gmail.com](mailto:morkov.lf@gmail.com)

Formand:  
Ellen Lundsgaard  
Tlf. 20 73 99 38  
E-mail:  
[Evlundsgaard@gmail.com](mailto:Evlundsgaard@gmail.com)

Næstformand:  
Niels Frimann  
Tlf. 22 14 98 34  
E-mail:  
[Ln.frimann@gmail.com](mailto:Ln.frimann@gmail.com)

Sekretær:  
Lene Lyng Hansen  
Tlf. 25 65 67 94  
E-mail:  
[Leneniels@icloud.com](mailto:Leneniels@icloud.com)

Kasserer:  
Linda Hartsø  
Tlf. 21 62 60 81  
E-mail:  
[Linda@lh-revision.dk](mailto:Linda@lh-revision.dk)

Bestyrelsesmedlem:  
Karsten Mogensen  
Tlf. 42 22 07 42  
E-mail:  
[Km@impactchurch.dk](mailto:Km@impactchurch.dk)

Suppleant:  
Stefan Sølberg  
Tlf. 40 19 72 62  
E-mail:  
[Stefansolberg@outlook.com](mailto:Stefansolberg@outlook.com)

Suppleant:  
Michael Bosebjerg Jensen  
Tlf. 21295992  
E-mail:  
[Michael@bosebjerg.com](mailto:Michael@bosebjerg.com)

[www.4440morkov.dk](http://www.4440morkov.dk)  
Og på facebook

Lokalforum vi samler 4440

## Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 28. marts 2023.

Mødedeltager: Ellen Lundsgaard, Karsten Mogensen og Lene Lyng Hansen.  
Fravær: Niels Frimann, Linda Hartsø, Stefan Sølberg og Michael Bosebjerg.

### 1. Godkendelse af dagsorden og referat.

Begge dele godkendt.

### 2. Konstituering (endelig/formel).

Niels Frimann næstformand.

### 3. Vedtagelse af Forretningsorden 2023.

Godkendt – tvivl om lokalforum stadig er momsregistreret.

### 4. Orientering fra formanden, EL.

EL orienterer om at der har været den årlige indsamling af skrald. Fået del i puljen Vild med vilje. Holde møde i Stigs Bjergby uge 15 eller 16. Kultur og fritidsmøde den 27. marts - Karsten og EL deltog. Løb forår i møde udskydes til efteråret uge 42. Pulje fra trafikministeriet – renovere stationen mm. er ikke kommet med denne gang. Holbæk Kommune holder orienteringsmøde den 23. maj, drejer sig om kommuneplanen.

### 5. Orientering fra kasserer LH.

Intet nyt.

### 6. Godkendelse af hørings svar, mobilitetsplan.

Godkendt.

### 7. Forslag til skærm-afvikling/udvikling – oplæg fremlægges på mødet.

Overdrage skærme til en forening. E-sport er interesseret mod at de må lave en forretning på det. Lokalforum vil foreslå, at de samtidig skal godkende, at foreninger kan lægge oplag op på skærme gratis i de næste 3 år. (Gælder også for Kommunen)

### 8. Orientering fra Interessegrupper mv.

#### a. Trafik.

EL, Benny og Poul Erik har sammen med Lars B. gennemgået cykelsti mm. for fejl og mangler. Fra Stigs Bjergby til Mørkøv skal der bl.a. ses på sving og kanter mm.

Der er problemer med vand på cykelsti og vejbane fra Mørkøv til Skamstrup. Parkeringsplads ved Hallen skal laves.

b. Motorvej.

Der blev ikke nævnt noget.

c. Bosætning.

Intet nyt.

d. Varmegruppe.

I forbindelse med varmeplan er der ikke skrevet en model for de mindre byer. Stigs Bjergby, Knabstrup og Kundby har indsendt en fælles ansøgning om støtte til rådgivning af varmforsyning. Puljen som Kommunen har afsat til at støtte lokalområderne er på 500.000 kr.

9. Orientering fra foreninger og institutioner.

Skolen og børnehaven er interesseret i at lave noget med musikinstrumenter udendørs. Der arbejdes på sagen.

Rosenvænget holder indvielse af petanquebane efter påske.

10. Fastlæggelse af tidsplan bestyrelsesmøder og borgermøder.

Bestyrelsesmøde den 3. maj kl.19.00 og den 24. august kl.19.00

Borgermøde den 24. maj kl.19.00 i foreningslokalet.

11. Evt. emner til borgermøde.

Ønsker for 4440 i fremtiden som erhvervsarealer, boliger mm.

12. Evt.

.